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ANTENNEFORENINGEN     

ALBERTSLUND VEST afd. 2 
 

BESTYRELSE:  

FORMAND: Keld Strobel Borgager 27 tlf. 30750277 Revisorer: 
KASSERER: Lene Hansen Kratager 21 tlf. 26314046 Bente Johansen   Kratager 58 

 Thomas Gudmundsen Blankager 49 tlf. 21845823 Anette Nedell     Flintager 53 
 Hanne Støy Borgager 20  tlf.  24491375  

 Klaus Saabye Borgager 17 tlf. 20931882 
 

Mail: antenne@vest2.dk        Hjemmeside:  www.vest2.dk 

 
 

Referat fra GENERALFORSAMLING 
Som blev afholdt torsdag den 14. marts 2024 kl. 18.00 i Herstedvester Forsamlingshus, 
Herstedvesterstræde nr. 66. 
 
1. Valg af dirigent 
Formanden Keld Strobel bød velkommen. Niels Møller, Kratager 48 blev udpeget som dirigent. 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og påtog sig også rollen som 
stemmetæller. 
 
2. Formandens beretning 
Efter vi konverterede vores antenneforening til mere at være en slags indkøbsforening, er driften 
af selve anlægget (coax kabler og fordeler bokse) overgået til Yousee.   
De parceller som ønsker TV via COAX forbindelse har alle en grundpakke gennem foreningen – alt 
derudover (tv-boks og tillægspakker) tilkøbes direkte på Yousee’s hjemmeside eller i deres 
butikker inkl. internet. 

 
Yousee driver netværket og sørger for vedligehold og reparation. Vi har i årets løb ikke hørt om 
reparationer af coax-nettet og fordelerbokse, som ikke er blevet gennemført indenfor rimelig tid. 
Selve leveringen af TV og internet via COAX kabel har i det store hele kørt, som det plejer, hvilket 
vil sige med periodevis afbrydelser af TV signal samt afbrydelse af internetforbindelse.  
 
Derudover har vi i 2023 set en del afbrydelser af signallevering grundet strømafbrydelser. I vores 

nærområde har vi tre infrastrukturpunkter. Et fordelingspunkt ved Flintager 40, ved tunnelen 
mellem Flintager og Kratager samt hovedbasen som er placeret ved Egelundskolen – hvis én af 
disse ikke får strøm, så fejler vores signallevering. Når en fordelerstation går ned ved 
strømmangel, er der også en opstartsperiode, når strømmer kommer tilbage. I nogle tilfælde vil 
udstyr gå i stykker og kræve manuelt genstart/udskiftning – og så tager det selvfølgelig lidt 
længere tid. 
Dette er fremhævet for at forklare, hvorfor der kan være en forskydning mellem levering af strøm 

og Yousee signal på samme adresse. 
  
Medlemmer: 
Antallet af medlemmer i Antenneforeningen forsætter sin nedadgående trend. Sidste år på 
samme tid var der ca. 139 medlemmer, men opkrævningen for 1. halvår 2024 blev kun sendt til 
129. Det forsatte fald i medlemmer er en klar indikation om, at overdragelsen af COAX-nettet til 
Yousee var den rigtige beslutning, da der ellers bliver færre og færre til at dække basis-

omkostningerne. 
 
Som vi startede med sidste år, tager vi toppen af Grundpakkens pris ved at ’spise’ af foreningens 
formue. Når formuen er opbrugt, må opkrævningsbeløbet nødvendigvis blive justeret til at dække 
både de direkte omkostninger fra Yousee samt vores administrationsomkostninger. 
 
Det at vi er en forening, giver os en løbende årlig besparelse på ca. 1000 kr. pr. husstand., så når 

foreningens formue er opbrugt, vil det stadig være økonomisk fordelagtigt at forsætte foreningen 
sammenlignet med listeprisen. 
 
Spørgsmål til beretningen 
Der blev spurgt til, hvor mange som er flyttet over på fiberen. Fra foreningens side kan vi ikke se, 
hvad den enkelte parcel tilvælger af TV-signaler udenfor Yousee. Foreningen valgte dengang, da 
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Norlys installerede fiberkablet, ikke at indgå nogen foreningsaftale – derfor er al information om 
brugen af fiberen ikke tilgængelig for os. 
 
Har nogen væsentlig økonomisk betydning for foreningen, at medlemstallet er faldet med 10? I 
praksis er kun administrationsomkostningerne, som bliver en smule højere pr parcel, da der 
bliver færre til at betale. 
 

Beretningen blev herefter taget til efterretning. 
 
 
3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab 
Regnskabet blev fremlagt af Lene Hansen og blev enstemmigt vedtaget. 
 
 
4. Indkomne forslag 
Bestyrelsens forslag om ændring af tidspunkter for opkrævning af medlemsbidrag til 1/6 og 1/12 
blev vedtaget. Det betyder, at opkrævningen pr. 1/6 dækker 2. halvår 2024 og at opkrævningen 
pr. 1/12 dækker 1. halvår 2025. 
 
I forbindelse med debatten blev der stillet spørgsmål, om det kunne være muligt at have én årlig 
opkrævning for antenneforeningen – Bestyrelsen vil kigge på fordele og ulemper af en sådan 

ændring. 
 
 
5. Fastsættelse af medlemsbidrag 
Opkrævning for 1. halvår er allerede gennemført med 1.636 kr., hvilket svarer til det faktisk 
opkrævede beløb fra Yousee minus foreningsrabatten.  
 
 
6. Valg til bestyrelsen 

a)  Valg af formand for 2 år – ikke relevant for årets generalforsamling 
b) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år – Lene Hansen, Kratager 21 og Klaus Saaby, 

Borgager 17 blev genvalgt 
c) Valg af bestyrelsessuppleanter - Thomas Larsen, Flintager 29 og Sven Guldager 

Christensen, Blankager 27 blev valgt 
 
 
7. Valg af revisorer og suppleanter 

a) Bente Johansen, Kratager 58 og Annette Nedell, Flintager 53 blev genvalgt som revisorer 
b) Erik Husum, Flintager 57 blev genvalgt og Thomas Larsen, Flintager 29 valgt som 

revisorsuppleanter 

 
 
8. Eventuelt 
Ingen kommentarer ført til referat 
 
 
 

Generalforsamlingen afsluttet. 

 


